

1. 请在常温环境中存放以及使用本产品；
2. 请勿将本产品暴露于雨中或是潮湿环境中；
3. 请勿丢弃，避免因跌落造成产品损坏；
4. 请勿自行拆解、修理和改造本产品；
5. 请勿使用化学溶剂测试本产品；
6. 请勿随意丢弃，或置于高温（温度高于60°）与火中，以避免引起危险！

产品特点:

- 1、当开机时，耳机会自动语音提示“开机”
- 2、当关机时，耳机会自动语音提示“关机”
- 3、播放成功时，耳机自动语音提示“已连接”
- 4、当断开连接时，耳机自动语音提示“已断开”
- 5、当电量低时，耳机会有自动语音提示“电量低”

产品概要:

- 1、产品类别：(蓝牙耳机)
- 手机蓝牙信号连接，支持音乐、语音控制，通话功能。
- 2、适用系列：（手机系统，系统版本要求）
iPhone系列。最低版本iOS7.0以上。
Android系列。硬件配置要求：2G RAM，系统版本4.4以上。

再次,提示音显示产品已开机。

其次,开机成待机状态下,长按耳机上触控点5S,产品将会进入关机状态。

接听电话:在蓝牙耳机与手机开启连接的状态下,请按手机接听键或蓝牙耳机上面的触控点,接听电话键。耳机将进入电话接听模式,并拨电话。在通话状态下,请按手机挂断电话键或蓝牙耳机上的触控点进行电话挂断。

(4) 在蓝牙耳机与手机开启连接状态下, 按手机接听键或音量+按耳机的上键的触控点A, 耳机将进入电话接听状态;

(5) 在电话状态下, 将耳机放入充电盒盖内, 耳机将自动结束通话;

(6) 挂断电话后将需要回拨电话, 连续按2次耳机上键触控点即可再播放;

播放/暂停: 在蓝牙耳机与手机开启连接状态下, 轻触耳机上的触控点C, 音乐将进入播放或暂停状态;

耳机上/下键触控: 耳机连接手机播放音乐时, 连续按触控点C三次即是一只耳机切换上下曲;

(一) TWS使用:
本产品出厂默认TWS配对,从充电仓拿出后即可自动开机直
使用。
从充电仓中同时拿出耳机设备,此时耳机可自动开机,开机后
红灯会闪烁两次,主耳进入红灯快闪,副耳蓝灯慢闪,此时打
手机蓝牙,搜索配对名:X6,点击连接,手机显示屏已连接后即可
正常使用。



从水中取出时, 红盖灯应关闭。耳机和音频配线应正确并显示为正确配对(出厂前已正确配对), 不选择手机情况下, 按下任一耳机上的触控按钮, 提示音为双灯闪烁, 此时需等待耳机前端的除噪器对两只耳机做红蓝灯闪烁, 此时需等待耳机再次配对上, 再连续按任意一只耳机上的触控按钮三次(提示配对成功), 配对成功耳机将显示双灯正确配对。

温馨提示: 本产品在选择手机情况下, 原需触控点可成功切换中英文模式(出厂默认中文模式)。



方案：两频方案	3DR
RF发射功率：90dB±5dB	信号传输标准：CassC
驱动方式：半入板式驱动	音乐失真程度：42dB
传输距离：20-25米	传输速率：24Mbps
播放时间：6-7小时	充电时间：6-7小时
输入电压：DC5V-1A(max)	充电时间：1.5小时
输出功率：150小时	输入电压：DC5V
输入电压：1A	播放：50/100A/Max

电压: 2.1A	容量: 300mAh
耳机接口: 3.5mm	净重: 5.8g
耳机重量: 3.5g	尺寸: 58x25x10mm

产品介绍: Pro-x8s



3.5mm耳机接口
耳机接口
耳机重量: 3.5g
电压: 2.1A

1. Please store and use this product in a normal temperature environment;
2. Do not expose this product to rain or moisture;
3. Do not throw it away to avoid product damage caused by falling;
4. Do not disassemble, repair and modify this product by yourself;
5. Do not use chemical solvents to wipe this product;
6. Do not discard, or use high temperature (temperature is higher than 60 °C) and fire.

To avoid danger!

- When the phone is turned on, the headset will automatically prompt: "boof".
- When the computer is turned off, the headset will automatically prompt "Shutdown".
- When the pairing is successful, the headset will automatically prompt "Connected".
- After disconnected, the headset will automatically prompt "disconnected".
- When the battery is low, the headset will automatically voice prompt "low battery".

Android series, hardware minimum requirements: 2G RAM, system version 4.1 or above.

Answer the call: When the Bluetooth headset is connected to the phone, please press the call key or click the touch point of the handset, answer the phone (indicated by the handset icon).

(The product has been TWS paired by default in the factory. It can be automatically locked after being taken out from the charging case directly.)

Take out the headset device from the charging compartment at the same time, then the headset can be automatically turned on; after leaving the red light will flash twice, the headset can be automatically locked.

① On the right ear, click screen- will enter the red and blue lights quickly, the secondary lock-out ear, click screen- light flashes slowly, then turn-on the phone Bluetooth, search the pairing name: X3, Click on the connection, the mobile phone display will be normal.



Remove the headset from the PIN and the earbuds will return. The headset will automatically make an indication that both ears have been matched before stopping. Plug any telephone switchboard 5 times without connecting the phone, indicating that the Bluetooth has been disconnected, which means the pair has been completed. When you plug any telephone flash red and blue. To re-pair the ears, press any telephone switchboard five times or a voice prompt (mating mode) after the pair is successful, the earphone indicates that the pair is successful.

When you: This product is not connected to the multiple phone case, double-click the touch button can switch between Chinese and English mode (factory default to Chinese mode).

① 014730709

TURNED ON

GEORGE CHANCE

01 4730709

TURNED ON

GEORGE CHANCE

01 4730709



Power: 900~1500	Signal channel: Cans2
Wearing method: Half ear	Wearing sensitivity: 42dB
Range: 20~2000m	Transmission rate: 240Mbps
Talk time: 6~7hours	Listening time: 6~7hours
Input voltage: DC5V~1A (max)	Charging time: 1.5 hours
Standby time: 150 hours	Input voltage: DC5V
Input current: 1A	Output: 5V/1500mA (Max)
Current: 2.1A	Capacity: 350mAh
Battery: 50 mAh	Net weight: 5.8 grams



Since the user does not have to be at the cause of questions, the manufacturer does not pay responsibility.

following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation.

This equipment generates, uses, and can radiate radio frequency energy, and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that harmful interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is advised to try one of the following measures to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an authorized radio/TV technician for help.

Caution: Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.